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Vragen van de leden Aasted-Madsen en 
Mosterd  

 
 

 

 
Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van de leden Aasted-Madsen en 
Mosterd inzake thuiszitters in het beroepsonderwijs. 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw brief met kenmerk 2020316990. 
 
 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
 
 
 
(drs. Annette D.S.M. Nijs, MBA) 
  



 Blad 2 
 
 

OCenW 

Antwoord op de schriftelijke vragen van de leden Aasted-Madsen en Mosterd de 
Tweede Kamer der Staten-Generaal aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschappen (ingezonden d.d. 11 september 2003, kenmerk 2020316990) 
 
 
1. 
Heeft u kennisgenomen van het artikel ‘Honderden leerplichtigen hebben nog 
geen school’ 1) over leerlingen in de ROC’s die ongewenst thuiszitten? 
 
Ja, daarvan heb ik kennis genomen. 
 
2. 
Wat weet u van de achtergronden van deze leerlingen, onder andere ten aanzien 
van hun opleidingsniveau (1 t/m 4)? 
 
De achtergronden van deze leerlingen zijn mij niet bekend omdat zij niet bij een 
instelling zijn ingeschreven. Uit krantenberichten en contacten met enkele 
instellingen begrijp ik dat het hier met name gaat om personen die zich pas op het 
laatste moment aanmelden voor een opleiding. Dit zou niet specifiek gelden voor 
een bepaalde leerweg of niveau. 
  
3. 
Speelt dit probleem zowel bij de BOL (Beroepsopgeleide leerweg) als bij de BBL 
(Beroeps-begeleidende leerweg)? 
  
Zie mijn antwoord op vraag 2. 
 
4. 
Welke actie gaat u ondernemen om deze landelijke problematiek bij de ROC’s op 
te lossen? 
 
Navraag bij enkele grote instellingen heeft mij vooralsnog geen aanleiding 
gegeven actie te ondernemen. Ook is nog niet gebleken dat er sprake is van een 
landelijke problematiek. Ik wijs er op dat het de verantwoordelijkheid van 
deelnemers is om zich tijdig aan te melden voor een opleiding. Inmiddels heb ik 
de Bve Raad gevraagd te bezien of de voorlichting door de instellingen aan 
aankomende deelnemers over tijdstippen van aanmelding adequaat is, dan wel 
versterking behoeft.  
 
  
1) Nederlands Dagblad, 3 september jl. 
 
 
 


